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Interpellation 

SFI som passar var och en? 
 
Det är hög tid att prata om kvaliteten på SFI i Södertälje. I dag står vi inför flera 
utmaningar som kräver vår uppmärksamhet. 

I dagens debatt, som domineras av Tidö-partiernas främlingsfientliga retorik, finns lite 
utrymme för en syn på SFI som har högre ambitioner än att nyanlända ska lära sig språket 
endast för att kunna arbeta. Vi i Vänsterpartiet menar att målsättningarna med SFI – att 
de studerande ska lära sig ett språk som möjliggör ett aktivt deltagande i vardags-, 
samhälls- och arbetsliv – måste värnas.  

Vi står inför flera utmaningar inom SFI-området, där bristen på resurser och 
privatiseringar har lett till en oroande nedgång i kvaliteten på utbildningen. Enligt 
uppgifter är endast 35 procent av SFI-lärarna i Sverige behöriga, vilket såklart påverkar 
utbildningen på många håll. 

I Södertälje finner vi stora brister i inskrivningsprocessen för eleverna, där det saknas en 
adekvat kartläggning och nivåtester före studiestart. Detta leder till att elever ibland 
placeras felaktigt och inte får den utbildning de behöver för sin nivå. 

En annan brist är att de elever som på grund av arbete eller andra åtaganden endast kan 
studera på deltid eller på distans möter onödiga hinder i form av studieväxlingar – som 
leder till långa avbrott i utbildningen. 

Mot bakgrund av dessa utmaningar undrar jag vad kommunen tänker göra för att 
förbättra kvaliteten och tillgängligheten för SFI-utbildningen i Södertälje, och mer 
specifikt vill jag ställa nedan frågor till Arbets-och näringslivsnämndens ordförande: 

-Vilka konkreta åtgärder planeras för att förbättra kartläggningen och 
inskrivningsprocessen för eleverna? 

- Vilka åtgärder planeras för att underlätta för dem som behöver studera deltid eller på 
distans? 
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